
PROJEKT 

PROTOKOŁU NR II/24 

z II sesji Rady Miejskiej w Sokółce 

w dniu 22 maja 2024 roku. 

Obrady rozpoczęto o godzinie 9:00 i zakończono o godzinie 11:46. 

Przewodniczył Andrzej Kirpsza - Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce. 

Protokołował Bartłomiej Klim - Wydział Ewidencji i Organizacji. 

Obecni: 

1/ Radni: wg załączonej listy obecności. 

2/ Zastępca Burmistrza Adam Juchnik, Kierownik Wydziału Antoni Stefanowicz - wg. załączonej listy 

obecności. 

3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy oraz zaproszeni goście 

- wg. załączonej listy obecności - wg. załączonej listy obecności. 

Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie 

na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej 

w Sokółce oraz ustalenie przedmiotu działania Komisji. 

3. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego Rady Miejskiej w Sokółce oraz ustalenie przedmiotu działania Komisji. 

4. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu Rady 

Miejskiej w Sokółce oraz ustalenie przedmiotu działania Komisji. 

5. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa Rady Miejskiej w Sokółce oraz ustalenie 

przedmiotu działania Komisji. 

6. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sokółce. 

7. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sokółce. 

8. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Sokółce. 

9. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Infrastruktury, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sokółce. 

10. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Opieki 

Zdrowotnej i Sportu Rady Miejskiej w Sokółce. 

11. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rolnictwa Rady Miejskiej w 

Sokółce. 

12. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Sokółce. 



13. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Sokółce. 

14. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Sokółki. 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2024 rok. 

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2024-

2036. 

17. Zamknięcie sesji. 

Przebieg posiedzenia. 

Ad. 1 

Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad. 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w 

Sokółce oraz ustalenie przedmiotu działania Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza zaproponował głosowanie blokowe przy 

wszystkich komisjach poza komisją oświaty, w której jest więcej chętnych niż miejsc. 

Radni jednogłośnie przyjęli tą propozycję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza przedstawił skład komisji. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały 

oraz poprosił o rozdanie kart do głosowania. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego Rady Miejskiej w Sokółce oraz ustalenie przedmiotu działania Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza przedstawił skład komisji. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały 

oraz poprosił o rozdanie kart do głosowania. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu Rady 

Miejskiej w Sokółce oraz ustalenie przedmiotu działania Komisji. 

Radny Kazimierz Szomko wycofał swoje zgłoszenie do pracy w Komisji Oświaty, Kultury, Opieki 

Zdrowotnej i Sportu Rady Miejskiej w Sokółce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza przedstawił skład komisji. 



Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały 

oraz poprosił o rozdanie kart do głosowania. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa Rady Miejskiej w Sokółce oraz ustalenie 

przedmiotu działania Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza przedstawił skład komisji. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały 

oraz poprosił o rozdanie kart do głosowania. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sokółce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza przedstawił skład komisji. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały 

oraz poprosił o rozdanie kart do głosowania. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sokółce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza przedstawił skład komisji. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały 

oraz poprosił o rozdanie kart do głosowania. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza ogłosił 15min przerwy oraz zarządził 

spotkanie członków poszczególnych Komisji, w trakcie przerwy, w celu wyboru spośród siebie 

kandydatów na Przewodniczących Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza wznowił obrady. 

Radczyni Prawna Danuta Kowalczyk przedstawiła zapis statutu Gminy Sokółka dotyczący wybory 

Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej w Sokółce oraz wyjaśniła, że głosowania, które miały 

miejsce w trakcie przerwy były przeprowadzone prawidłowo. 

Radna Anna Marta Aniśkiewicz wyraziła swoje wątpliwości co do interpretacji tego zapisu oraz 

stwierdziła, że w jej ocenie te wybory powinny zostać przeprowadzone w inny sposób. 

 



Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Sokółce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poinformował, że członkowie Komisji 

Finansów wskazali radnego Tomasz Fiłonowicza na kandydata na Przewodniczącego Komisji 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Sokółce. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały 

oraz poprosił o rozdanie kart do głosowania. 

Radni 15 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 5 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska 

i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sokółce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poinformował, że członkowie Komisji 

Infrastruktury wskazali radną Martę Kondrat na kandydatkę na Przewodniczącą Komisji 

Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sokółce. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały 

oraz poprosił o rozdanie kart do głosowania. 

Radni 15 głosami „za” i 6 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Radczyni Prawna Danuta Kowalczyk przypomniała radnym zasady głosowanie wynikające ze statutu. 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej 

i Sportu Rady Miejskiej w Sokółce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poinformował, że członkowie Komisji 

Oświaty wskazali radną Elżbietę Borowską na kandydatkę na Przewodniczącą Komisji Oświaty, 

Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu Rady Miejskiej w Sokółce. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały 

oraz poprosił o rozdanie kart do głosowania. 

Radni 15 głosami „za” i 6 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rolnictwa Rady Miejskiej w 

Sokółce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poinformował, że członkowie Komisji 

Oświaty wskazali radną Magdalenę Sadanowicz na kandydatkę na Przewodniczącą Komisji Rolnictwa 

Rady Miejskiej w Sokółce. 

Brak uwag. 



Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały 

oraz poprosił o rozdanie kart do głosowania. 

Radni 15 głosami „za” i 6 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Sokółce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poinformował, że członkowie Komisji 

Rewizyjnej wskazali radną Martę Jarosz na kandydatkę na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Sokółce. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały 

oraz poprosił o rozdanie kart do głosowania. 

Radni 15 głosami „za” i 6 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Sokółce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poinformował, że członkowie Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji wskazali radnego Jarosława Sawonia na kandydata na Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sokółce. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały 

oraz poprosił o rozdanie kart do głosowania. 

Radni 15 głosami „za” i 6 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza ogłosił 10 min przerwy oraz poprosił o 

zwołanie w tym czasie Komisji Finansów w celu zaopiniowania kolejnych projektów uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza wznowił obrady. 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Sokółki. 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Piotr Romanowicz. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Radny Daniel Supronik zapytał czemu nieobecna jest Pani Burmistrz oraz gdzie się znajduje. 

Zastępca Burmistrza Adam Juchnik powiedział, że Pani Burmistrz została zatrzymana i niestety tylko 

tyle jest w stanie powiedzieć. 

Radny Daniel Supronik złożył wniosek o niezajmowanie się tym punktem na dzisiejszej sesji. 

Radczyni Prawna Danuta Kowalczyk powiedziała, że na niezajmowanie się tym punktem na dzisiejszej 

sesji powinna być zgoda wnioskodawcy. 



Radny Daniel Supronik powiedział, że nie zgadza się z tym co mówi Radczyni Prawna Danuta 

Kowalczyk, ponieważ na jednej z poprzednich sesji zaszła taka sytuacja i nie było z tym problemu. 

Radczyni Prawna Danuta Kowalczyk powiedziała, że nie przypomina sobie tego i ma nadal wątpliwości 

co do formalnego przeprowadzenia takiej decyzji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza zapytał czy można taki wniosek poddać 

pod głosowania. 

Radczyni Prawna Danuta Kowalczyk powiedziała, że według niej bez zgody wnioskodawcy nie można 

usunąć tego punktu. 

Radna Julita Budrowska zapytała czy ktoś ma pełnomocnictwo do podjęcia decyzji o zdjęciu punktu w 

imieniu Pani Burmistrz. 

Zastępca Burmistrza Adam Juchnik powiedział, że on nie ma takiego pełnomocnictwa. 

Radny Tomasz Tolko zapytał czy już wiadomo kiedy Pani Burmistrz wróci do pracy. Radny wyraził też 

swoje zaniepokojenie ciągłością opieki nad sprawami Gminy. 

Zastępca Burmistrza Adam Juchnik uspokoił, że Urząd będzie nadal pracował, a Zastępcy mają wszelkie 

mocowania, aby zastąpić Burmistrza w tym okresie. 

Radny Tomasz Tolko zapytał kiedy wróci Pani Burmistrz. 

Zastępca Burmistrza Adam Juchnik powiedział, że nie jest to pytanie do niego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały 

oraz poprosił o rozdanie kart do głosowania. 

Radni 11 głosami „za” i 10 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2024 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa Joanna Biziuk. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Radna Marta Kondrat zapytała dlaczego została zdjęta inwestycja oświetlenia ulicznego w Boguszach. 

Radny Tomasz Tolko złożył wniosek formalny o pozostawienie inwestycji oświetlenia ulicznego w 

Boguszach oraz przedstawił historię tej inwestycji oraz poprzednie rozmowy w tym temacie. Radny 

wyraził swoją pełną dezaprobatę dla takich decyzji mając na uwadze dobro dla mieszkańców. Radny 

poinformował również o projektach uchwał, które będzie zgłaszał na kolejnych sesjach. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Michał Tochwin poprosił o ostudzenie emocji oraz 

zwrócił uwagę, że tegoroczny budżet jest bardzo trudny, a radni nowej kadencji zastali niestety już 

gotowy budżet. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Michał Tochwin wyraził też swoją 

nadzieję, iż w przyszłości uda się przywrócić tą inwestycję do budżetu i znaleźć też na to środki 

zewnętrzne. 

Radna Julita Budrowska zapytała o ul. Mościckiego i kiedy zostanie ta inwestycja zakończona. 

Zastępca Burmistrza Adam Juchnik powiedział, że jest bardzo wiele inwestycji, które wymagają 

szybkiej realizacji. Zastępca Burmistrza dodał, że ma nadzieję, iż inwestycja ul. Mościckiego zostanie 

zrealizowana jak najszybciej, ponieważ ciągle starają się o środki zewnętrzne. 



Radny Daniel Supronik do wniosku złożonego przez Radnego Tomasz Tolko dodał finansowanie w 

kwocie 50 tys. zł, czyli takiej jak wcześniej, które byłaby przesunięta z nowododanej inwestycji 

wykonania nowego odcinka sieci ciepłowniczej. 

Zastępca Burmistrza Adam Juchnik powiedział, że w jego opinii takie przesunięcie stworzy problemy 

dla obu inwestycji, ponieważ ani jedna ani druga nie zostaną przez to zrealizowane. 

Radny Tomasz Tolko powiedział, że według niego to zdjęcie nie jest przesunięciem tej inwestycji w 

czasie, a jest rzeczywiście zdjęciem jej z budżetu. 

Radny Karol Krokos zapytał kiedy remiza w Starej Kamionce zostanie przekazana dla strażaków OSP. 

Zastępca Burmistrza Adam Juchnik powiedział, że wszystkie formalności zostały ukończone zależy to 

teraz tylko i wyłącznie od pracowników MPEC, którzy będą odpowiadali za ogrzewanie nowej remizy. 

Zastępca Burmistrza dodał, że remiza powinna zostać przekazana strażakom OSP jeszcze przed 

obchodami stulecia OSP w Starej Kamionce. 

Radny Daniel Supronik zapytał na jakim etapie jest zadanie tworzenia ogrodzenia dookoła Karcz. 

Kierownik Wydziału Antonii Stefanowicz powiedział, że inwestycja jest w trakcie realizacji przez 

pracowników MPWiK. 

Radna Julita Budrowska zapytała na jakim etapie jest realizacja Biblioteki Publicznej w Sokółce, 

ponieważ wydaje jej się, że w trakcie kampanii wyborczej było jej otwarcie, a jak się okazuje Biblioteka 

Publiczna dalej jest w poprzedniej lokalizacji. 

Zastępca Burmistrza Adam Juchnik powiedział, że trwają odbiory oraz doposażanie budynku, a także 

przenoszenie części księgozbiorów. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Michał Tochwin złożył wniosek formalny o 

głosowanie projektu uchwały wraz z zaproponowaną autopoprawką w niezmienionej formie. 

Główna Księgowa Joanna Biziuk zauważyła, że w poprzednim roku była sytuacja, w której zostały 

przesunięte środki na zakup pojazdu dla PSP bez zgody Burmistrza, ta decyzja została cofnięta przez 

RIO ze wskazanie, iż do takich zmian potrzebna jest zgoda Burmistrza. 

Radny Daniel Supronik powiedział, że w jego ocenie w załączniku inwestycyjnym środki jak najbardziej 

mogą być przenoszone. 

Radny Karol Krokos zapytał na jakim etapie jest procedowanie inwestycji remizy OSP w Słojnikach. 

Zastępca Burmistrza Adam Juchnik powiedział, że będzie niedługo się skupiał na procedowanie tej 

inwestycji. 

Radny Tomasz Tolko zwrócił uwagę, że nieobecność Pani Burmistrz skutkuje tym, że radni nie mogą 

wnosić zmian do budżetu. 

Radny Jarosław Sawoń złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przystąpienie do głosowania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek formalny 

o zamknięcie dyskusji. 

Radni 13 głosami „za”, 2 głosami „wstrzymującymi” i 6 głosami „przeciw” przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek Radnego 

Tomasza Tolko. 

Radni 9 głosami „za”, 2 głosami „wstrzymującymi” i 10 głosami „przeciw” odrzucili wniosek. 



Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały 

oraz poprosił o rozdanie kart do głosowania. 

Radni 11 głosami „za” i 10 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2024-

2036. 

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa Joanna Biziuk. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Radny Tomasz Tolko zapytał czy za okres nieobecności Pani Burmistrz Gmina Sokółka uzyska jakieś 

oszczędności. 

Zastępca Burmistrza Adam Juchnik powiedział, że nie będzie to miało wpływu na WPF. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały 

oraz poprosił o rozdanie kart do głosowania. 

Radni 12 głosami „za” i 9 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 17 

Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone. 

 

Protokołował          Przewodniczył 

Bartłomiej Klim         Andrzej Kirpsza 

 

Szczegółowe nagrania z w/w posiedzenia dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w 

Sokółce. 

 


